

## Protokoll fört vid styrelsemöte nr. 5, 2021.

Vid ordinarie styrelsemöte har följande antecknats till protokollet.

Tid för mötet: Söndagen 30 maj 2021 Kl 10:00

Plats: Telefonmöte p.g.a. Covid-19.

### § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnades av ordförande PB, kl. 10:04.

### § 2 Val av protokollförande

Mötet valde LB att föra protokoll.

### § 3 Förteckning över närvarande

Ledamöter: Peter Bjelke Ordförande (PB)  
Linda Björkman, Sekreterare. (LB)

Suppleanter: Desiré Leijdt (DL) Ersätter avgången ledamot Anette Karlqvist  
Charolte Augstzen (C.A) Ersätter ledamot Celina Ebenhart

Övriga: Tommy Frejd (TF), Tf Kassör

### § 4 Val av två justeringspersoner att jämte ordförande justera mötets protokoll

C.A och T.F

### § 5 Fastställande av dagordning för mötet

Mötet beslöt att godkänna dagordningen utan ändringar.

### § 6 Godkännande av föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll nr.3 från 2021-03-17 lästes igenom och godkändes.

### § 7 Åtgärdslistan

**Åtgärdslistan gicks igenom och följande noterades:**

Punkterna 4 och 6 togs bort.

Punkterna 1, 8 och 10 noterades som klara.

Punkt 9 ändrad status.

### § 8 Ordförande har ordet

Sgvc rekommenderar att vi ställer in vår rasspecial, vi i styrelsen behöver ta ett beslut snarast gällande detta. Vi vet ej hur restriktionerna kommer se ut framöver, vi kommer under de närmsta dagarna att undersöka detta och så snart som möjligt ta ett beslut så vi kan meddela våra medlemmar.

### § 9 Vice ordförande har ordet

### § 10 Post och skrivelser

**Inkommande:**

Nya ägare inom rasgruppen.

Sgvc meddelar att domarkonferensen som skulle hållts digitalt kommer att skjutas upp till 2023.

**Utgående:**

LB har pågående mailkontakt med Tångahed.

### § 11 Styrelsebeslut

**AU-beslut:**

Inga

**Beslut per capsulam:**

Inga

## § 12 Rapporter

### Webbansvarig (Hemsida mm):

Av någon orsak funkar inte våra länkar på hemsidan för medlemsansökan, T.F pratar med C.E.

### Tidningsansvarig:

Inget att rapportera.

### Utställningskommittén:

L.B har preliminär bokad Tångahed inomhus hall den 28-30/10.

Vi kommer ställa frågan till Sgvk om vi får anordna en officiell utställning även om Rasspecialen blir av.

### Avelsrådet:

Vi kommer fråga en av våra uppfödare i klubben om hon vill vara med i avelsrådet, hon har fått frågan förut men vi har ej fått ett ordentligt svar.

Hon i sin tur upplever att vi inte frågat ordentligt så vi gör om och göra rätt och ställer frågan igen. Önskvärt är att hon tackar ja så vi får fyller på kompetensen i vårt avlesråd.

### Utbildningsansvarig:

Inget att rapportera.

### Aktivitetskommittén:

Inget att rapportera.

## § 13 Medlemsfrågor

Vi har än så länge endast 6 st anmälningar till Exteriörbedömning i Nacka 13/6, anmälningstiden går ut 7/6, därefter får beslutet tas om denna kommer att bli eller ej.

## § 14 Ekonomi

T.F har skickat en ansökan till Skatteverket om att vi önskar bli deklaraions-befriade i 5 år.

## § 15 Ärenden att behandlas av styrelsen

Styrelsen måste snarast ta ett beslut gällande rasspecialen 6-8/8. Beslutet kommer att tas utifrån rådande omständigheter i pandemin.

## § 16 Övriga frågor

## § 17 Nästa möte

Styrelsemöte: Tisdagen den 22 juni Kl 18:00.

## § 18 Mötets avslutande

Mötet avslutades av ordförande PB, kl. 11:14.

Vid protokollet:                      Protokollet justerat av:

---

Linda Björkman  
Sekreterare

---

Peter Bjelke  
Ordförande

---

Charlotte Augustzen  
Suppleant

---

Tommy Frejd  
Tf Kassör